
 
 
 
 
 
 

Sjednica Alumni organizacije decembar 2021 – sažetak 
 
 

 
Nakon što je utvrđeno da postoji kvorum za održavanje  sjednice , predsjednik  Upravnog odbora 

Alumni asocijacije Panevropskog univerziteta „Apeiron“  Ljiljana Kukavica je predočila zapisnik 

sa prethodne sjednice i ukratko se osvrnula na prethodnu sjednicu. Zapisnik je jednoglasno 

usvojen. 

 

Na sjednici su prezentovane uspješne aktivnosti provedene od strane naših alumnista. Naglašeno 

je da je neophodno stalno održavanje veze sa bivšim studentima koji su profesionalno 

angažovani, zbog bolje povratne sprege fakulteta sa privredom i bolja povezanost sa tržištem 

rada.  

Zbog nemogućnosti aktivnog učešća pojedinih članova alumni rukovodstva, predloženo je da se 

imenuju novi članovi rukovodstva, što je jednoglasno usvojeno. 

 


